
 
 

Hudobná a umelecká akadémia  
Jána Albrechta - Banská Štiavnica, odborná vysoká škola 

 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia RADY KVALITY 

Hudobnej a umeleckej akadémie Jána Albrechta Banská Štiavnica 
prezenčne/on-line 

 

28. októbra 2023 (sobota) o 11.00 hod. 
Botanická 2, Banská Štiavnica 

 

 
Prítomní prezenčne: prof. PhDr. Egon Krák, ArtD., prof. PhDr. Zuzana Martináková, PhD., doc. 
Ivan Zvarík, MgA. Pavel Šnajdr, 
Prítomní online: ArtD., Mgr. art. Alexandra Pažická, Lucia Celecová, Dis. art., Karel Fleischlinger, 
Mgr. Róbert Galovics, Mgr. Dana Hajóssy, PhD., Mgr. art. Karol Rudolf Toma, Bc. Jana Santovjáková 
Ospravedlnení: doc. Peter Šidlík, PhD., doc. Ján Gréner, ArtD., Mgr. art. Ľubica Čekovská, ArtD., 
MgA. Karel Hampl, Mgr. Jakub Kydlíček, Mgr. art. Norbert Pompa, Pavol Bartovic 
 

Program:  
1. Otvorenie  
2. Odsúhlasenie navrhovaného programu 
3. Zloženie Rady kvality HUAJA   
4. Štatút Rady kvality HUAJA – prerokovanie  

https://huaja.org/wp-content/uploads/2023/04/Statut-Rady-kvality.pdf   

5. Štatút HUAJA – prerokovanie 
https://huaja.org/wp-content/uploads/2023/03/Statut-HUAJA_registrovany.pdf   

6. Opisy študijných programov, Študijné plány a Informačné listy predmetov – 
prerokovanie  
https://huaja.org/studijne-programy/   

7. Vyhodnotenie kvality výučby v akademickom roku 2022/2023  
https://huaja.org/wp-content/uploads/2023/10/Zapisnica-UaVR_7.10.2023.pdf 

8. Hodnotenie úrovne vzdelávacej činnosti, umelecké a vedecké aktivity na HUAJA 
(podrobný popis obsahuje Výročná správa HUAJA za rok 2022) 
https://huaja.org/dokumenty/  

9. Posudzovanie HUAJA zo strany komisie SAAVŠ 
10. Diskusia 
11. Záver  

 

 

 

https://huaja.org/wp-content/uploads/2023/04/Statut-Rady-kvality.pdf
https://huaja.org/wp-content/uploads/2023/03/Statut-HUAJA_registrovany.pdf
https://huaja.org/studijne-programy/
https://huaja.org/wp-content/uploads/2023/10/Zapisnica-UaVR_7.10.2023.pdf
https://huaja.org/dokumenty/


Otvorenie  

Zasadnutie Rady kvality otvoril a prítomných privítal predseda Rady kvality HUAJA prof. PhDr. 
Egon Krák, ArtD. Poďakoval sa prítomným za účasť a skonštatoval, že je prítomná nadpolovičná 
väčšina členov Rady kvality a teda Rada kvality HUAJA je uznášaniaschopná (článok 3 bod 2 
Rokovacieho poriadku Rady kvality HUAJA).   

 

Odsúhlasenie navrhovaného programu 

Vyzval prítomných členov RK aby sa vyjadrili k programu zasadnutia. Nikto z prítomných 
nevzniesol námietky a tým je navrhovaný program schválený.  

 

Zloženie Rady kvality HUAJA 

Prof. PhDr. Egon Krák, ArtD. informoval prítomných o zložení Rady kvality. V priebehu mesiaca 
október 2023 došlo k zmene v zložení Rady kvality.  

Mgr. art. Martin Leginus vzhľadom na to, že sa stal riaditeľom opery SND sa vzdal postu člena 
Rady kvality HUAJA. Namiesto neho prof. PhDr. Egon Krák, ArtD., rektor HUAJA navrhol 
vymenovať za člena skladateľa a dirigenta MgA. Pavla Šnajdra, dirigenta BCO (Brno 
Contemporary Orchestra) a tiež navrhol doplniť Radu kvality o nového člena Mgr. Róberta 
Galovicsa, riaditeľa konzervatória Jozefa Adamoviča v Košiciach.  

S konzervatóriom JA KE máme dobré profesionálne vzťahy a viacerí naši absolventi na tomto 
konzervatóriu pôsobia. Z tohto aspektu máme veľmi dobrú spätnú väzbu o tom, či sa naši 
absolventi po ukončení ŠP na HUAJA dokázali úspešne uplatniť v praxi. Požiadal Akademický 
senát o vyjadrenie sa/odsúhlasenie navrhovaných členov. Navrhovaní členovia Rady kvality     
MgA. Pavel Šnajdr a Mgr. Róbert Galovics boli odsúhlasení bez pripomienok Akademickým 
senátom HUAJA per rollam 20. 10. 2023.  

 

Štatút Rady kvality HUAJA – prerokovanie 
https://huaja.org/wp-content/uploads/2023/04/Statut-Rady-kvality.pdf   

Prof. PhDr. Egon Krák, ArtD. skonštatoval, že vnútorný dokument Štatút Rady kvality  bol 
schválený Akademickým senátom HUAJA  a aj Umeleckou a vedeckou radou HUAJA a teda všetky 
právne a administratívne kroky sú splnené .  

Prof. PhDr. Zuzana Martináková, PhD.  vyzvala prítomných členov Rady kvality, aby sa vyjadrili, 
príp. aby navrhli ako odborníci z praxe čo by bolo možné v rámci našich študijných programov 
zlepšiť a navrhla formu písomného vyjadrenia.  

Všetci prítomní členovia RK HUAJA po preštudovaní Štatútu Rady kvality HUAJA ako základného 
dokumentu Rady kvality nevzniesli žiadne námietky.  
 

Štatút HUAJA – prerokovanie 
https://huaja.org/wp-content/uploads/2023/03/Statut-HUAJA_registrovany.pdf   

Prof. PhDr. Zuzana Martináková, PhD.  informovala, že Štatút HUAJA ako základný dokument 
HUAJA, je schválený Ministerstvom školstva, vedy výskumu a športu SR. Na webovom sídle HUAJA 
je zverejnený Štatút HUAJA ako aj jeho riadna registrácia MŠVVaŠ SR zo dňa 7. 3. 2023.  
 
Členovia RK HUAJA po preštudovaní Štatútu HUAJA nevzniesli žiadne pripomienky.  
 
 
 

https://huaja.org/wp-content/uploads/2023/04/Statut-Rady-kvality.pdf
https://huaja.org/wp-content/uploads/2023/03/Statut-HUAJA_registrovany.pdf


Opisy študijných programov, Študijné plány a Informačné listy predmetov – prerokovanie  
https://huaja.org/studijne-programy/   

Prof. PhDr. Zuzana Martináková, PhD.  informovala, že všetky opisy ŠP, študijné plány 
a informačné listy predmetov sú zverejnené na našom webovom sídle. Požiadala prítomných 
členov Rady kvality, aby sa k týmto materiálom vyjadrili (napr. aj z takých predmetov, ktoré sú 
dôležité pre prax, aby sme dostali spätnú väzbu).  

Prof. PhDr. Egon Krák, ArtD. skonštatoval, že je to pomerne obsiahly materiál, ale je nutné aby sme 
tento materiál preštudovali. Vyzval prítomných členov, aby sa k tomuto bodu, pokiaľ majú nejaké 
pripomienky/návrhy, vyjadrili písomne.   

Členovia RK HUAJA po preštudovaní týchto materiálov nevzniesli žiadne pripomienky a Opisy 
študijných programov, Študijné plány a Informačné listy predmetov prijali a odsúhlasili.   
 

Vyhodnotenie kvality výučby v akademickom roku 2022/2023 
https://huaja.org/wp-content/uploads/2023/10/Zapisnica-UaVR_7.10.2023.pdf 

Prof. PhDr. Zuzana Martináková, PhD.  podotkla, že vyhodnotenie kvality výučby je každoročne 
súčasťou zápisnice zo zasadania Umeleckej a vedeckej rady HUAJA (link). „Študenti v týchto 
anonymných dotazníkoch zdôraznili rodinnú atmosféru na HUAJA, ktorú si cenia. Pri doterajšom 
počte študentov okolo 30 – 40 boli priestory vyhovujúce, ale tento akademický rok sa nám 
prihlásilo až 25 nových študentov (taký silný rok sme ešte nemali) a ešte stále evidujeme záujem. 
Na jednej strane je to potešujúce, na strane druhej strane je to záväzok a musíme nutne rozšíriť 
svoje priestorové kapacity.“  

Lucia Celecová, DiS.art. poznamenala, že pozorne preštudovala všetky zaslané materiály.  
Podotkla, že priestorové problémy sú chronicky známe veci a navrhla, že by bolo možné 
vypomôcť s priestormi v rámci ZUŠ Jána Albrechta v Bratislave. Vyjadrila potešenie, že HUAJA má 
svoj Akademický informačný systém, ktorý je „ušitý“ na mieru. Čo sa týka inštitútu odbornej praxe 
– ZUŠ Jána Albrechta by vedela byť nápomocná pri poskytovaní praxe študentom HUAJA. Takáto 
prax by ich určite veľmi obohatila a priniesla nové pohľady na hru a na vyučovací proces. 
Podotkla, že je veľmi podstatné učiť deti logicky myslieť, komunikovať, postaviť sa za svoj názor 
ak je správny a vzťah pedagóg žiak je založený na vzájomnom rešpekte.   
Prof. PhDr. Zuzana Martináková, PhD. vyjadrila potešenie nad touto ponukou a navrhla osobné 
stretnutie za účelom podrobnejších foriem spolupráce. „My bojujeme za zakúpenie pozemku 
a postavenie vlastnej vysokej školy a dovtedy priestory riešime podnájmom viacerých priestorov 
(p. riaditeľka Mgr. art. Alexandra Pažická nám poskytuje priestory na výučbu jazzového spevu, 
ktorý vyučuje naša pedagogička Mgr. art. Lucia Lužinská, čo si tiež veľmi vážime). Máme tiež 
k dispozícii priestor na BISLA (Vysoká škola liberálnych štúdií), kde podľa potreby vyučuje doc.  
Ján Gréner, ArtD. Budúcnosť HUAJA je mať vlastnú školu a podmienky, aby sa mohla rozširovať. 
Ďakujeme vám všetkým veľmi pekne za všetky vaše podnety a pomoc.“  

 
Prof. Martináková sa zaviazala, že v priebehu novembra získa do podnájmu nový priestor, najmä 
na výučbu jazzovej ansámblovej hry. Priestor sa jej 2. 11. 2023 podarilo vyriešiť prenájmom cca. 
60 m2  plochy, kde od 1. decembra začne výučba. 
 
 
Hodnotenie úrovne vzdelávacej činnosti, umelecké a vedecké aktivity na HUAJA  
Podrobný popis vzdelávacej činnosti, umeleckých a vedeckých aktivít za rok 2022 obsahuje 
Výročná správa HUAJA za rok 2022 zverejnená na našom webovom sídle: 
https://huaja.org/dokumenty/ 
Prof. PhDr. Zuzana Martináková, PhD. informovala, že Hudobná a umelecká akadémia Jána 
Albrechta – Banská Štiavnica aj v roku 2023 usporiadala viaceré umelecké a vedecké podujatia:  
15. Medzinárodný festival interpretačné dni klasickej gitarovej hry  
11. Medzinárodný hudobný festival SCHEMNITIENSIS  

https://huaja.org/studijne-programy/
https://huaja.org/wp-content/uploads/2023/10/Zapisnica-UaVR_7.10.2023.pdf
https://huaja.org/dokumenty/


Študenti HUAJA sa svojimi umeleckými výstupmi podieľali aj na mnohých podujatiach v rámci  
banskoštiavnického regiónu.  
Podrobnejšie informácie o našich umeleckých a vedeckých aktivitách priebežne zverejnňujeme 
na www.huaja.org  
 
 
Posudzovanie HUAJA zo strany komisie SAAVŠ 

Prof. PhDr. Zuzana Martináková, PhD. informovala prítomných o nadchádzajúcej návšteve 
pracovnej skupiny SAAVŠ, ktorá príde na HUAJA 6. – 7. decembra.  „...15. novembra máme on-line 
stretnutie s pracovnou skupinou a na tomto stretnutí máme dohodnúť presný program. Určite 
bude pracovná skupina požadovať aj stretnutie s odborníkmi z praxe (aspoň on-line). Budeme 
však veľmi radi, ak vám to pracovné povinnosti dovolia a prídete osobne.“  
 

Diskusia 

Prof. PhDr. Egon Krák, ArtD. otvoril diskusiu. Skonštatoval, že materiálov, ktoré sme počas 
minulého obdobia zosúlaďovali a aktualizovali v rámci akreditačného procesu, je skutočne veľmi 
veľa. Všetky materiály sú zverejnené na našom webovom sídle a sú prístupné verejnosti.  

V diskusii prítomní členovia vyjadrili ochotu spolupracovať pri riešení akýchkoľvek 
profesionálnych problémov a tiež potešenie môcť spolupracovať s HUAJA a byť nápomocní pri 
zlepšované kvality vzdelávania na HUAJA. 

 

Záver  

Prof. PhDr. Egon Krák, ArtD. sa poďakoval všetkým prítomným za účasť, a zároveň vyjadril nádej, 
že proces akreditácie prebehne bez výraznejších komplikácii aj vďaka spolupráci všetkých členov 
Rady kvality. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 prof. PhDr. Egon Krák, ArtD. 
predseda Rady kvality HUAJA 

 
 
 
 
 
V Banskej Štiavnici dňa 3. 11. 2023  

http://www.huaja.org/

